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Provinciale Staten
Zaaknummer: 527606 

Vragen van statenleden R. Zeilstra en R. van Hertum  (PvdA-GroenLinks ) ingevolge 
artikel 44 reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland  nummer 126. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake 
ZorgSaam: 

(ingekomen: 18 september 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Heeft GS recent, n.a.v. de problemen bij
ZorgSaam, stappen ondernomen om goede
ziekenhuiszorg voor alle Zeeuws-Vlamingen te
bespreken met het Rijk?

1. Als GS vragen wij vanuit ‘Elke Regio Telt! en
als partij in de Zeeuwse Zorg Coalitie met
regelmaat in Den Haag aandacht voor de
kwetsbaarheid van de zorg in een dunbevolkt
gebied als Zeeland.

2. Is het noodzakelijk om specifieke
voorzieningen, subsidies of regelingen voor het
borgen van de kwaliteit van de ziekenhuiszorg in
Zeeuws-Vlaanderen te verbeteren?

2. Wet- en regelgeving maken het voor
Nederlandse patiënten gemakkelijk om Belgische
gezondheidszorg te genieten, maar voor Vlaamse
patiënten ingewikkeld om Nederlandse
gezondheidszorg af te nemen. Als gevolg daarvan
dreigt door minder patiënten de ziekenhuiszorg in
Zeeuws-Vlaanderen te worden uitgehold.

3. Heeft GS recent met ZorgSaam gesproken
over het borgen van goede ziekenhuiszorg in de
nabijheid van alle Zeeuws-Vlamingen en of die in
gevaar is met de problemen die recent opgeld
deden bij Zorgzaam

3. De berichtgeving over de financiële tekorten bij
ZorgSaam hebben wij vanuit de media vernomen.
Vooralsnog heeft ZorgSaam ons hierover niet
actief benaderd.

4. Wat is de stand van zaken m.b.t. de afspraak
dat ADRZ en ZorgSaam elkaar zouden
moeten versterken? Hoe kunnen wij als provincie
ZorgSaam ondersteunen in het verbeteren van
hun dienstverlening?

4. Door de jaren heen is meermaals verkend op
welke gebieden meer samengewerkt kan worden
tussen ZorgSaam en ADRZ. Dit om garant te
staan voor de ziekenhuiszorg boven en beneden
de Westerschelde. De veranderende zorgsituatie
in Zeeland maakt nauwer samenwerken inmiddels
noodzakelijk. Beide ziekenhuisorganisaties voelen
zich verantwoordelijk om medisch specialistische
zorg in heel Zeeland te borgen en zijn hierover op
dit moment intensief in gesprek. Als Provincie
hebben wij hier geen rol in.

5. Vindt GS dat de uitstroom naar België
zorgwekkend is om kwaliteit van een goede
nabije ziekenhuiszorg in Zeeuws-Vlaanderen te
borgen? Acht GS het interessant de
route te verkennen om met Belgische
ziekenhuizen tot afspraken te komen over
ziekenhuiszorg in Zeeuws-Vlaanderen? Zo ja, wat
zijn de oplossingen en welke
acties onderneemt GS?

5. Het is aan ZorgSaam zelf hier verdere
afspraken met de betrokken Belgische
ziekenhuizen te maken. Als Provincie staan wij
hier buiten. We zijn evenwel van mening dat deze
afspraken niet mogen leiden tot een verschraling
van de ziekenhuiszorg in Zeeuws-Vlaanderen.



 

 

MIDDELBURG, 15 oktober 2024 

Namens fractie: PvdA-GroenLinks  

statenleden R. Zeilstra en R. van Hertum  

Gedeputeerde Staten 

H.M. de Jonge 

Drs. M.C.J. Franken 
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